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Plán činnosti VR na rok 2021 

 
1. Úvod 
Rok 2021 bude pro taneční sport zásadní, a to v několika ohledech. Z jedné strany je nejen 
sportovní svět ochromen pandemií COVID-19 a budoucnost sportu je těžko odhadnutelná. On-
line svět jen zdánlivě vytváří pocit, že je možné tančit i bez fyzického kontaktu pouze přes 
vizuální kontakt skrze obrazovky a displeje mobilních telefonů. Z druhé strany nás čeká vstup 
do světa olympijského sportu a příprava na LOH v Paříži, které se mají předběžně konat v roce 
2024. Krok natolik velký, že ještě před 10 lety jsme považovali možnost, aby taneční sport byl 
na olympijských hrách za naprosto nepředstavitelný. Samozřejmě je nutné konstatovat, že 
v programu LOH2024 je Breaking a nikoliv Standardní či Latinsko-americké tance. Tento krok 
může z určitého úhlu pohledu vypadat, že se nás nikterak netýká, ale opak je pravdou. Právě 
Český svaz tanečního sportu bude v roce 2021 členem pléna ČOV po boku takových sportů 
jako atletika, plavání či gymnastika.  
 
2. Činnost v roce 2021 

2.1. Činnost 
Výkonná rada bude začátkem roku 2021 pracovat v 8členném složení, neboť pan Jaroslav 
Krtička se rozhodl ke dni 16.11.2020 rezignovat. Bude záležet na VR, zda bude chtít pracovat 
i nadále v 8 členech, nebo se rozhodne o doplnění VR nového 9ho člena. Dále se bude Výkonná 
rada zabývat návrhem změny Stanov, který je již připraven k diskuzi s členskou základnou. Již 
proběhla krátká diskuze na toto téma při první on-line schůzi předsedů divizí. Měla by 
proběhnout ještě širší diskuze tak, aby byl návrh připraven ke schválení na VK 2020. 
 

2.2. Ekonomika 
2.2.1. ČSTS 

Ekonomika svazu bude velmi poznamenána kompenzací ze strany ČSTS formou snížení výše 
rozšířeného členského poplatku, pokud návrh VR podpoří VK. Bude se jednat předběžně o 
částku cca. 2.000.000 Kč na straně příjmů. Na druhé straně očekáváme velké příjmy v oblasti 
dotací. NSA bude letos poprvé vypisovat výzvy namísto MŠMT, které tak činilo v dobách 
dřívějších. Vše bude záležet na způsobu přerozdělení financí do svazů. Vzhledem k přijetí mezi 
členy ČOV se možná otevírá cesta žádat i ve výzvách olympijských. Tato oblast je však pro nás 
nová a neprozkoumaná. 
Je třeba v příštím roce schválit Zprávy o hospodaření za roky 2018, 2019 a 2020. Bez schválení 
Výroční konferencí nelze uzavřít účetnictví a zveřejnit účetní závěrku. Je proto nezbytné, aby 
byly zprávy schválené. Dozorčí rada již nově vypracované zprávy za rok 2018 a 2019 měla 
k dispozici a nechala je připomínkovat. Věřím, že po jejich úpravě dojde ke vzájemné shodě a 
následnému schválení těchto 3 zpráv. 
 

2.2.2. CDSS 
Ekonomiku dceřiné firmy se pomalu ale jistě daří rozjíždět. V příštím roce bychom chtěli 
najmout obchodního manažera, který by řídil obchodní činnost firmy. Dále bychom chtěli 
zvětšovat sortiment e-shopu a přiblížit ho běžným členům ČSTS. Již nyní je o produkty zájem 
a prodalo se mnoho kusů. Prodej mediálního prostoru musí být od začátku nastaven jako 
výdělečný a je třeba tento velký potenciál skutečně využít. Před námi je kromě pokračující 
spolupráce s firmou JML GROUP (Sportes), připravená spolupráce s firmou GARKO a je 



Český svaz tanečního sportu z.s.  
Výroční konference 2020      Plán činnosti VR na rok 2021 

 

2 
 

schválen model reklamy pro případné partnery, kteří by chtěli využít naší značky, která má 
v sobě velmi slibný potenciál. Cílem příštího roku je připravit firmě dostatečně velký kapitál, 
aby její obchodní činnost byla na ČSTS kompletně nezávislá, a naopak splácela investici, kterou 
do ní v předchozích letech svaz vložil. 
 

2.3. Vnitro 
Nová funkce viceprezidenta pro vnitřní záležitosti se osvědčila zejména ve vnitřní kontrole 
fungovaní svazu, dále ve směru příprav dokumentů, podkladů a jednání, a také v komunikaci 
mezi vedením a členy svazu. Touto cestou se bude VpV ubírat i v roce 2021. Jeho cílem bude 
nadále zlepšovat komunikaci se členy svazu nejen na webu ČSTS, ale i skrze sociální sítě, o 
které se bude starat nový pracovník svazu. Po změně vnitřního informačního systému se v roce 
2021 chceme vydat cestou tvorby nové podoby webových stránek ČSTS, vytváření nových 
manuálů, doplňování informací do FAQ a zpřehledňování informací uložených na webu ČSTS. 
 

2.4. Soutěžní oblast 
• Znovu zprovoznit on-line Streamy na MČR 
• Dále intenzivně pracovat na zlepšení našeho informačního systému tak, abychom 

mohli dále fungovat produktivně a mohli lépe reagovat na případné 
situace + vytvoření nového designu webových stránek. 

• Vytvoření ověřené registrace, díky které bude mít člen více možností elektronicky 
zasahovat do dění svazu a bude moci hlasovat a volit elektronicky. 
Funkcionáři: 

• Vize	–	inovace	školení	funkcionářů	2.třídy	
o Zatím	fungovalo	na	úrovni	divizí,	bohužel	ne	vždy	je	zaručena	kvalita	

školení,	a	proto	se	řeší	inovace	v	průběhu	školení	funkcionářů	1.	i	2.	třídy.		
o Myšlenka	vedoucího	komise	JD	je	kombinace	školení	divize/svaz	jak	pro	

školení	1.	tak	i	2.	třídy.	
 

2.5. Vzdělávání 
Nový Etický kodex 

• Bude představen před VK 2021, jeho základ byl již prezentován na Doškolovacím 
semináři 2020  

Systém rotace porotců 
• Na základě návrhu Komise sportovců byla započata diskuse o novém způsobu 

„losování“ porot na Taneční ligy a Super taneční ligy, která byla ale následně přerušena 
zastavením soutěžního systému  

Kvalifikační řád  
• Aktualizace v návaznosti na nové potřeby legislativy.   

Úprava vzdělávacího systému ČSTS   
• Úprava přílohy KP05 – komplexní změna včetně struktury a způsobu fungování 

Lektorského sboru 
• Návaznost na stávající legislativu ČR 

Kongres 2020  
• kvůli epidemiologickým podmínkám distanční forma v termínu 8.-15. 1. 2021  
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3. Závěr 
Jménem ČSTS bych chtěl všem členům popřát krásné prožití vánočních svátků a hodně štěstí 
v novém roce 2021. Bude nás čekat těžké a nové období díky pandemii COVID-19, která se 
dotkla zejména sportu tak, jako málokterého odvětví. Držte prosím palce i Vy nám. Vaše VR. 
 
 
 
Zpracoval: Ing. Martin Dvořák 

 
        

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


